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NVMA je opstajala 
i mora da opstane 
jer je nacionalno 
blago, a niko ne voli 
da se odrekne blaga. 
Svi poku{aji da se 
minimizira wena uloga
i da se stavi u drugi plan,
definitivno su propali, 
jer na{i najnoviji 
rezultati kazuju da je 
to ku}a zlata vredna, 
da je ne{to {to bi svako 
na svetu po`eleo da ima.

GENERAL-MAJOR PROF. DR MIODRAG JEVTI], NA^ELNIK VMA

DA BELI MANTIL
OSTANE BEO

ije sve u medicini crno. Beli mantil mora ostati beo, ~ist.
Mi nastojimo da on u ovoj ku}i ostane takav. @elimo da
o~uvamo eti~nost, humanost, brigu, da sa~uvamo profesiju.
Mislim da smo dobrim delom u tome uspeli. Potreba za
oprezno{}u i daqom nadgradwom uvek postoji – govori nam
general-major prof. dr Miodrag Jevti}, na~elnik Vojnome-

dicinske akademije, tokom razgovora kojim smo povodom
godi{wice poku{ali da predstavimo ovu ku}u – prepoznatqivu
na stru~noj mapi sveta. Ku}u koja je dobra referenca za veliki
broj svetskih stru~waka, ~ak i najeminentnijih, koja je rasadnik
izuzetnog kadra i koja je, pre svega, mesto u kome se qudi kvali-
tetno le~e.

Malo je ustanova u Vojsci i dr`avi koje postoje vi{e od
160 godina. Kakvi su preduslovi i uslovi obezbedili Voj-
nomedicinskoj akademiji da tako dugo traje?
– Tu nema tajni. U pitawu je izvanredna dugogodi{wa orga-

nizacija, sistem koji decenijama traje, koji je unapre|ivan i
preno{en sa generaciju na generaciju. VMA je nacionalno bla-
go, mi je tako shvatamo i  ~uvamo.

Ovih nam dana  ~esto ka`u: Lako je vama, vi ste vojska. Ma,
nije nama lako. Vojna organizacija samo potpoma`e da radna
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profesori iz 23 zemqe sveta. Tome ni{ta ne treba dodati. VMA
je div koji definitivno oja~ava, u woj se ponovo promovi{u ve-
lika dostignu}a. 

Kako danas funkcioni{e VMA? Da li se u organizacionom
smislu ne{to mewalo?
– VMA prati sve {to se de{ava u savremenoj medicini.

Ona je  sistem koji pod jednim krovom sadr`i sve {to medicin-
ska profesija i nauka treba da imaju – sistem le~ewa, obrazo-
vawa kadra, nau~noistra`iva~ki rad i, naravno, logistiku. Sve
to mo`e da bude mobilisano za najkra}e vreme, radi brzog, po-
uzdanog, stru~nog i kvalitetnog izvr{avawa bilo kog zadatka.

A {ta je novo? Novo je da imamo mawe zaposlenih nego {to
smo imali ranije, ali smo nastojali da sa~uvamo vitalne kapa-
citete VMA, da ih ne naru{imo do mere koja bi ugrozila weno
funkcionisawe. Naprotiv, nastojali smo da sa~uvamo najboqi
kadar i resurse koji mogu obezbediti da funkcioni{emo kvali-
tetno, na nov na~in. Ove godine uradili smo i ne{to {to se ra-
di jednom u 20 godina – unutra{wu reorganizaciju VMA. Osmi-
slili smo je zahvaquju}i na{im iskustvima, saznawima i praksi
koju smo videli u svetu. Uveli smo nove sadr`aje koji su nas de-
finitivno izbacili u orbitu kao ustanovu koja je prepoznatqi-
va na stru~noj mapi sveta. Dakle, ono {to se radi u Londonu,
Parizu, Cirihu, Wujorku ili bilo gde u svetu, radi se i na VMA.  
Tu je i savremeni Dijagnosti~ko-poliklini~ki centar, koji je u
jednom danu mo`e da zbrine oko 5.000 qudi. Taj centar ima za-
datak da bude udarna pesnica VMA, da prihvati sve koji u wu
do|u, napravi trija`u, uradi dijagnostiku, identifikuje pro-
blem i da, ako treba, donese odluka o prijemu bolesnika na da-
qe hospitalno le~ewe. Takvih je samo {est do sedam odsto. Sve

ostale uspevamo da zbrinemo po
tipu dnevne bolnice i modelu dnev-
ne hirurgije, koja je trend u svetu,
a mi smo je me|u prvima primenili
kod nas. Na taj na~in znatno se
smawuju tro{kovi, rastere}uju ka-
dar i bolni~ki kapaciteti koje mo-
`emo anga`ovati na drugim poslo-
vima. Tako po{tujemo i zahtev mo-
derne medicina – brzo, efikasno
i jeftinije le~ewe.

Formirali smo i Odeqewe
za kontrolu i prevenciju bolni~-
kih infekcija, a novo je i Odeqe-
we za zdravstvenu negu bolesnika.
VMA, me|u prvima u zemqi, nema
vi{e glavnu sestru, nego na~elni-
ka odeqewa za zdravstvenu negu.

Novina je i Centar za traumu, nastao na na{im proverenim is-
kustvima. Taj centar ima jasno definisane kapacitete – Centar
za hitnu pomo}, {ok-sobu, helidrom udaqen samo 500 metara  i
pripravnu jasno definisanu ekipu, koja svakodnevno mo`e biti
u pokretu bukvalno za 10 minuta.

Osnovali smo i Centar za klini~ko ispitivawe lekova,
unapredili neke kapacitete u organizaciono-stru~nom smislu,
formirali Kliniku za vaskularnu medicinu, jer smo procenili
da postoji ogroman broj bolesnika koji ima oboqewa iz domena
vaskularne patologije. Sem we, postoji i Klinika za abdomi-
nalnu i endokrinu hirurgiju. Poseban entitet u na{oj ku}i jeste
i Klinika za grudnu hirurgiju, a objedinili smo i donedavno raz-
dvojene kapacitete u oblasti maksilofacijalne hirurgije, im-
plantologije i oralne hirurgije. 

Kroz poliklini~ku slu`bu VMA godi{we pro|e oko pola
miliona qudi, uradi se oko tri miliona razli~itih  dijag-
nosti~ko-terapeutskih procedura. Te brojke ukazuju na ve-
liki pritisak koji postoji na Dijagnosti~ko-poliklini~ki

disciplina i organizacija rada do|u do izra`aja. Re~ je o pre-
ciznosti, organizovanosti, zahtevu da to {to imamo i ~ime ras-
pola`emo moramo da ~uvamo. Zahvaquju}i svemu tome VMA je
uspela da funkcioni{e i u najte`im vremenima i da sa~uva
ugled koji je zaista neokaqan u narodu. A to je najva`nije. Danas
s punim pravom mo`emo da  ka`emo: Da, to smo mi, ali ne traje-
mo od ju~e. Mi trajemo dugo. Mi koji smo ovde danas imamo oba-
vezu vi{e – da Akademiju sa~uvamo, unapre|ujemo i uklopimo u
zdravstveni sistem zemqe, gde definitivno ima svoje mesto, a
sve radi pomo}i bolesnom ~oveku.

Uslovi za takav put bili su i dobri i lo{i. Dobri u vreme
kada se relativno lako i dobro `ivelo, ali smo u proteklu de-
ceniju i po i mi bili suo~eni, kao i ~itav na{ narod, sa veoma
te{kim problemima u finansirawu i ote`anim mogu}nostima
opremawa. I pored toga, ~esto nam ka`u: Imate lepu zgradu. A
ja mislim: Mo`e biti i lep{a. Ka`u: Imate dobru opremu. Da.
Na{a oprema je dobra jer je ~uvamo. Ona nije najnovije genera-
cije, ali su{tinski kvalitet VMA je da sve {to postoji u woj, i
radi.

Najve}e blago koje VMA ima jesu weni stru~waci, kadar u
koji se ulagalo i u koji se ula`e. To nas je odr`alo i omogu}ilo
nam da budemo prepoznatqivi u mnogo ~emu i da VMA traje kao
lider u mnogim oblastima medicinske nauke. I ne samo to, VMA
je desetinama godina unazad, prakti~no ~itavo stole}e, bila
rasadnik najkvalitetnijeg medicinskog kadra u zemqi. 

Na VMA su u proteklom periodu dolazili poznati svetski
medicinski stru~waci. [ta ih dovodi – ugled ustanove,
prijateqstvo, interes,  ili ne{to ~etvrto?
– Mo`da je najboqe re}i – sve pomalo. VMA je sigurno do-

bra referenca za veliki broj svet-
skih stru~waka, ~ak i najeminentnijih.
Mo`da zvu~i neskromno, ali je tako.
Samo u nekoliko posledwih meseci
ovde je boravila ~itava plejada emi-
nentnih svetskih stru~waka iz Ameri-
ke, [vajcarske, Nema~ke, Rusije,
Izraela, Italije – iz oblasti hirur-
gije, ortopedije, endoskopske hirurgi-
je, ginekologije, oftalmologije, pato-
fiziologije, gastroenterologije, reu-
matologije... Oni su prepoznali u na-
ma pouzdane partnere, qude sa koji-
ma mogu da sara|uju i koji bez surev-
wivosti i sujete mogu da prihvate no-
ve metode, a na{i stru~waci su ospo-
sobqeni da te metode i standarde
evroatlantske medicine, kojima te`i-
mo, ubrzano usvoje, i da ih primene u praksi. Pomenu}u i to da
su posledwih nekoliko meseci ovde boravili stru~waci koji su
radili, na primer, na projektu ugradwe ve{ta~kog kolena. Tada
je ura|ena totalna kondilarna endoproteza kolena. Bitno je
re}i da je pokazna operacija koju je ovde uradio dr Zoran Po-
povi} ocewena kao najboqa u isto~noj Evropi u dosada{woj
praksi kompanije koja ve{ta~ka kolena proizvodi. Nema ve}eg
priznawe za jednog doktora, za jednu ustanovu, pa i za jednu ze-
mqu od takve ocene. 

Kod nas je u proteklom periodu odr`ano i mnogo stru~nih
skupova. Kongresu klini~ke neurofiziologije Srbije i Crne Go-
re prisustvovalo je oko 200 lekara specijalista iz na{e ze-
mqe i sveta, a predavawa i izlagawa imali su i poznati stru~-
waci iz sveta, {to je ranije bilo gotovo nezamislivo. To samo
govori o wihovoj `eqi da ovde predstave svoje rezultate rada.
Treba spomenuti i to da je ovde odr`an veoma uspeli evropski
vork-{op iz gastroenterologije, a odjek u svetu nauke imao je
prvi kongres fiziolo{kih nauka SCG, na kome su u~estvovali

Prvih osam profesora Medicinskog fakulteta
u Beogradu bili su vojni lekari. Nismo mi qudi
koji se vra}aju u istoriju i ne}emo se vra}ati,
ali evo sada smo prinu|eni da se borimo za
priznavawe diploma, doktorata, za ukqu~ivawe
u nastavni proces. Problem je, mo`da, i admi-
nistrativne prirode, jer je zakonima definisa-
no da je VMA savezna institucija – ni u Srbiji
ni u Crnoj Gori. Neko bi rekao, ~ardak ni na ne-
bu ni na zemqi. Ali nije ~ardak, ve} institucija
koja zaslu`uje i te kako da bude u tom sistemu.
Ko mo`e dopustiti da ovo bogatstvo ideja, nau-
ke, edukacione sposobnosti ne bude kori{}eno.
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centar. Kako uspevate da svima pru`ite medicinske usluge
i da budete efikasni?
– Sve se to postigne, jer je razra|en sistem, i svi kapaci-

teti VMA – stru~ni, poslovni i tehnolo{ki koriste se racio-
nalno. Oko  120.000 od tih pola miliona qudi su civilni osi-
guranici, gra|ani, koji su nam poklonili poverewe, ve}inom
pla}aju}i na{e usluge. To je tako|e jasan znak opravdanog pove-
rewa.

Uspe{an rad verovatno prati i dobar sistem zakazivawa?
– Sistem zakazivawa kod nas uspe{no funkcioni{e, na ra-

dost na{ih prioritetnih pacijenata – vojnih osiguranika, koji su
za nas svetiwa. Nastojimo da oni budu u svakom momentu dobro
prihva}eni i na vreme pregledani, i tu smo mnogo uradili. Ne-
kad se ~ekalo na preglede pet-{est meseci, sada prve preglede
zavr{avamo istog dana, a kontrolu zakazujemo po stru~noj pro-
ceni. Sem toga, procenili smo da mo`emo mnogo boqe i efika-
snije da radimo ako dodatno anga`ujemo kapacitete i kadar i
svoje usluge pru`imo gra|anima zemqe u jasno definisanom pro-
storu i vremenu. I mi ve} du`e vreme radimo tri dana u nedeqi
– ponedeqkom, utorkom i sredom, od 15.30 do 19.30 za sve gra-
|ane koji imaju potrebu da se pregledaju i le~e na VMA.

Koliki je interes i potreba za poslepodnevnim radom po-
kazuje i ~iwenica da }emo uskoro po~eti da radimo svaki dan.
VMA i na taj na~in mo`e da pomogne zdravstvu Srbije i dr`av-
ne zajednice. Nastojimo da i cena za
te preglede bude prihvatqiva i ra-
zumna, na ivici rentabilitita, a da
ne bude neprijatan udar po xepu gra-
|ana. Ako ka`em da je pro{le godine
ura|eno vi{e od 32.000 ve}ih i ma-
wih operacija, da je  na bolni~ko le-
~ewe primqeno oko 30.000 bole-
snika,  da je prikupqeno oko 9.000
litara krvi, onda to ukazuje na ozbiqnost rada u ovoj ku}i. Ali
govori i o tome da se ovde, pored nauke i edukacije, bavimo i
onim zbog ~ega primarno postojimo – le~ewem qudi.

Prokomentari{ite podatak da su civilni osiguranici u
hospitalnom le~ewu u~estvovali u procentu od 41 odsto? 
– Ne bih to komentarisao. To treba neko drugi da proko-

mentari{e, a ja sam samo ponosan. Samo ovog jutra, dok razgo-
varamo, popuweno je 88 odsto kapaciteta VMA, {to je prakti~-
no maksimum, ako se zna da mi  kao ustanova od dr`avnog zna~a-
ja moramo da ~uvamo odre|ene kapacitete za eventualne van-
redne situacije. Od toga je 41 odsto gra|ana, civilnih osigura-
nika, i to je postotak koji se odr`ava. 

Oni pla}aju po cenovniku koji nije klizni?
– Pla}aju po jasno definisanom cenovniku. Mi smo jedina

medicinska ustanova koja je jasno definisala cenovnik svojih
usluga i stavila ga na raspolagawe Ministarstvu zdravqa.
Onog momenta kada se zavr{i le~ewe, pacijent dobije ra~un,
gde se ta~no vidi {ta je ura|eno i sve je lako proveriti. Mi od
toga ne be`imo i `elimo da i drugi na taj na~in posluju, jer je-
dino tako mo`emo u}i u zdravstvenu tr`i{nu utakmicu, u kojoj
}e kvalitet do}i do izra`aja. 

Sa Fondom civilnog zdravstvenog osigurawa Republike
Srbije  postignut je dogovor da se za odre|ene bolesti pa-
cijenti upu}uju na VMA. Kakva su va{a dosada{wa isku-
stva u odobravawu tih le~ewa?

– Razumemo problematiku u
Fondu i znamo da para nema dovoq-
no, ali znamo i da ne mo`e svako da
plati svoje le~ewe, a ima potrebu
da se le~i. U tom smislu nastojali
smo da postignemo dogovor sa fon-
dovima za zdravstveno osigurawe i
Republike Srbije i Crne Gore. U

pro{lom periodu ostvarili smo zna~ajan pomak. Potpisali
smo, prvi put posle du`e vremena, ugovore koji obavezuju da ta
saradwa bude boqa. Potpisali smo sa Fondom Republike Sr-
bije i obavezali se da se za odre|ena oboqewa lak{e dobije
uput, jer smo `eleli i `elimo da pomognemo tamo gde zdravstvo
Srbije ima velike pote{ko}e, gde se mesecima, pa i godinama
~eka na odre|ene usluge. VMA se ponudila da pomogne, jer ima
kadar i kapacitete, a spremna je da radi i u vanradno vreme,
subotom i nedeqom, naravno, po dogovoru, onako kako to zdrav-
stvo Srbije mo`e da participira. 

U ~etiri oblasti rada ve} smo potpisali konkretan ugovor
koji funkcioni{e. Kod nas se rade operacije katarakte, ugrad-
we ve{ta~kog kuka, kolena, invazivna kardiologija i dilataci-
je, interventne neuroradiolo{ke procedure, transplantacija
organa. Sve su to oblasti u kojima smo prevazi{li ranija ne-
slagawa i sa nadle`nim fondovima smo se dogovorili da takvi
bolesnici dolaze po prioritetu i da dobijaju uputnice bez ne-
kih velikih peripetija. Naravno, mo`e boqe i bi}e boqe…

Zna~i, problema ima?
– Te{ko je neke navike preko no}i iskoreniti. Zavisi kako

je ko informisan i kako ko shvata taj dogovor, ali u svakom slu-
~aju krenulo je i ide daqe. Su{tina i jeste da ne{to krene da se
de{ava, onda se samo unapre|uje.

Jedno od bitnih opredeqewa va{e ustanove jeste komerci-
jalni program. Kolika vam sredstava donosi i u {ta ih ula-
`ete?

1. mart  2006.

I te kako po{tujem pro{lost, uva`avam i cenim
svoje prethodnike, u~iteqe, saradnike i sve {to
su uradili za ovu ku}u, a pre svega {to su je sa-
~uvali i unapredili, stvorili wen ugled i poda-
rili nam {ansu da ga unapre|ujemo daqe. 
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– VMA je dr`avna institucija, dakle buxetska, ali imaju}i
u vidu vreme u kome `ivimo, i viziju daqeg opstanka, Uprava
VMA je svesna da ne mo`e da ra~una samo na buxetska sredstva,
jer se tako  obezbe|uje samo oko 40 odsto u ukupnom finansira-
wu. Preostalih 60 odsto za opstanak Akademije obezbe|ujemo,
uslovno re~eno, samofinansirawem, i mi svakodnevno nastoji-
mo da taj dohodak pove}amo. @elimo da {to vi{e smawimo bu-
xetsko u~e{}e i da {to vi{e, uslovno re~eno, para zaradimo.
Nastojimo da oja~amo na{ marketing i {to vi{e pro{irimo
saradwu, tako da, pored popodnevnog anga`mana i potpuno otvo-
renih vrata za sve koji `ele da koriste na{e usluge, sve vi{e
sklapamo ugovore o sistematskim pregledima za velike firme
koje `ele brzo, efikasno i pouzdano da zavr{e taj posao, jer
smo spremni i radimo i subotom i nedeqom. 

Drugi segment je bavqewe nau~noistra`iva~kim radom, na
primer, klini~ki projekat ispitivawa lekova i aktivno parci-
pirawe u mnogim oblastima gde mi kao stru~waci mo`emo da
pomognemo i gde imamo interes. A predmet na{eg interesa bi}e
i tzv. dopunsko osigurawe.

Uspevate li da naplatite sredstva koja na taj na~in zaradite?
– Pro{le godine smo uspeli, {to je interesantno, zahva-

quju}i veoma ozbiqnom pristupu i dogovoru, da naplatimo vi{e
od 94 odsto potra`ivawa, ostvarenih prihoda. I to je znak ko-
liko se veruje ovoj ku}i. Na{e pozicije su jasne: nudimo kvali-
tet i rok, ali nam je bitno da obezbedimo sredstva za teku}e
poslovawe, te da u narednom periodu znatnija sredstva ulo`i-
mo u tehnolo{ku obnovu, kako bismo pratili ono {to savreme-
na medicina zahteva.

Rekli ste jednom prilikom da }ete va{e mla|e kolege upu-
}ivati u svet na usavr{avawe, a starije na kongrese. Da
li se toga pridr`avate i odlaze li lekari u svet?
– Dr`im re~ i nisam to rekao bez razloga, niti sam se {a-

lio. Naravno, rekao sam to nakon konsultacija sa izuzetno do-
brim saradnicima, sa kojima delim svoje nedoumice i od kojih

tra`im odre|ene sugestije, svestan da, neposredno i direktno,
odgovaram za funkcionisawe VMA. Mi smo strate{ki razmi-
{qaju}i o onome {ta }e biti sutra, procenili da je najva`nije
ulagawe u qude, u struku. Savremena oprema s vremenom dotra-
je, pa se zameni i kupi nova, ali stru~wake spremne da rade sa
tom novom opremom, ne mo`emo kupiti, nego ih moramo stvara-
ti. Sa tim konceptom ulagawa u qude krenuli smo odmah. Ulo`i-
li smo u na{e stru~wake koji mogu da prepoznaju trendove u sve-
tu, poslali ih da se tamo obu~e i da saznawa prenesu, kako bi
ih implementirali u rad. Kada do|u ovde oni mogu da nam pre-
poru~e {ta je to {to na{oj medicini treba. Tek onda }emo kre-
nuti u nabavku. Mi nemamo para da ula`emo u ne{to {to }e
stajati u magacinu. 

Na studijska putovawa {irom sveta – od Japana, Nema~ke,
do SAD, poslali smo 12 stru~waka. Oni su tamo bili dva-tri
meseca, i vratili su se prepuni utisaka. Do{li su oboga}eni
novim saznawima i ve} su se ukqu~ili u proces unapre|ewa na-
{eg rada ovde. 

Uradili smo jo{ ne{to vrlo zna~ajno – raspisali smo in-
terni konkurs i ponudili da po{aqemo u svet 50 stru~waka.
Obezbedili smo sredstva za to, ne{to iz na{ih izvora, a ne-
{to preko dugogodi{wih partnera. Konkurs je zakqu~en, prija-
vilo se mnogo vi{e od 50 qudi, ali }e oti}i oni koji su ponudi-
li dobre programe. 

A onda vam zastane kost u grlu, jer  Medicinski fakultet  u
Beogradu ne prihvata VMA kao svoju nastavnu bazu i tra`i
da va{i profesori nostrifikuju diplome kako bi tamo
predavali. Objasnite nam razloge za to?
– Pa, nije kost u grlu. Mi imamo izvanredne privatne od-

nose sa na{im kolegama sa Univerziteta, ali postoji ne{to
{to se u proteklom periodu stvaralo, neko nepotrebno rival-
stvo. Mi smo svesni toga, ali je na{ stav da treba da sara|uje-
mo. [to je bilo, bilo je. Mi niti imamo vremena niti `elimo
da se bavimo time danas. To }e vrlo brzo morati da se re{ava
i mi o~ekujemo aktivnu podr{ku i Ministarstva odbrane, i Mi-
nistarstva zdravqa, i Ministarstva za nauku i tehnologiju, ali
i dekanata fakulteta. Verujemo da je najva`nije ne{to {to se
zove interes profesije, interes nacije, a mi nudimo ruku i pri
tom ne tra`imo ni{ta. 

Na{a javnost treba da zna da je VMA zlatni medicinski
rudnik. Ovde radi vi{e od 130 profesora, 168 doktora nauka,
a godi{we se po raznim osnovima usavr{ava, evo podatak za
2005. godinu, 1.040 qudi, pri tom je vi{e od polovina civila.

Jednom prilikom ste rekli da ne mislite kako su ciqevi
koje postavqate sebi sudbina, ve} ih vidite kao smer kojim
idete daqe. Bili sudbina ili ne, sudbonosne su odluke koje
u ovim prelomnim trenucima za Vojsku i va{u ustanovu, do-
nosite. U kom smeru idete daqe?
– Okrenuli smo se definitivno profesiji, onome {to me-

dicina kao struka treba da radi – le~ewu, nauci, uvo|ewu no-
vih metoda, saradwi, komunikaciji. Kada smo moji bliski sa-
radnici i ja preuzeli rukovo|ewe ovom ustanovom u te{kom mo-
mentu, definisali smo te strate{ke ciqeve koji, na sre}u, po-
kazuju opipqive rezultate. Ne zahvataju}i ni{ta izvan institu-
cije, ne ra~unaju}i na neka enormna sredstva, anga`uju}i sop-
stveni potencijal nastojali smo da u~inimo ne{to {to }e biti
prepoznatqivo na na{em prostoru. Veoma sam zadovoqan {to
su stru~ni rezultati doprineli da se o VMA ponovo pri~a u vr-
lo pozitivnom smislu na na{em {irem prostoru, ~ak i regio-
nalnom i {to u wu `ele da do|u mladi lekari.

A glavni ciq nam je da na{i zaposleni, rade}i savesno i
odgovorno ovaj izuzetno te`ak posao, imaju bar elementarne
uslove za rad i budu zadovoqni i u materijalnom smislu. 

Mira [VEDI]
Snimio Radovan POPOVI]


